
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 24.6.2024 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu  

 

přítomni: 6 členů zastupitelstva Ivana Horáčková, Jindřich Vancl, Iveta Jeriová, Roman Kužel, 

Ladislav Pršala, Jiří Sedláček  

 

1 občan  

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,15  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Evu Loukotovou  

z pracovních povinností a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání 

usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl,  

 

ověřovateli zápisu navrženi: Ivana Horáčková a Iveta Jeriová 

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0) 

program zasedání  

 

1) Seznámení s programem zasedání  

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání závěrečného účtu obce Kruh za rok 2023  

4) Projednání účetní závěrky obce Kruh za rok 2023  

5) Projednání účetní závěrky Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok 2023  

6) Projednání schválení převodu zisku Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok 2023 

do rezervního fondu  

7) Informace k aktuálnímu zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem  

8) Projednání Rozpočtového opatření č. 3/2024  

9) Projednání výsledku výběrového řízení na zhotovitele akce „Zpracování projektové dokumentace 

DSP a DPS – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“  

10) Projednání schválení uchazeče na základě výběrového řízení na akci „Zpracování projektové 

dokumentace DSP a DPS – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“  

11) Projednání schválení výběru nejvhodnější nabídky na akci „Zpracování projektové 

dokumentace – DSP a DPS vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“  

12) Projednání uzavření smlouvy o dílo na akci „Zpracování projektové dokumentace DSP a DPS – 

vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ s firmou Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, 

IČO: 15053695  

13) Projednání schválení nájemní smlouvy na p.p.č. 1286/7, 1286/9, 1286/14, 1286/25 a 1286/70  

v k.ú. Kruh a obci Kruh se státním podnikem Lesy ČR potřebných pro plánovanou trasu  

14) Usnesení  

15) Závěr  

 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, sám navrhl doplnit program o projednání 

schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene číslo 6DHM240 pro vybudování 

splaškové kanalizace, vodovodu a výustního objektu na splaškové kanalizaci pro p.p.č. 1286/1, 

1286/71, 1286/92, 1286/99, 1286/103, 1286/111, 1286/114 a 1286/123 všechny v katastrálním 

území Kruh a obci Kruh, o projednání schválení nájemní smlouvy na p.p.č. 1286/1, 1286/71, 

1286/92, 1286/99, 1286/103, 1286/111, 1286/114 a 1286/123 v k.ú. Kruh a obci Kruh  

a o projednání schválení podání žádosti o dotaci na doplnění herních prvků na koupališti z 

programu Ministerstva zemědělství Společná zemědělská politika prostřednictvím MAS Přiďte 



pobejt Jilemnice. Jiný doplňující bod nebyl navržen a o doplněném programu bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání. Finanční hotovost 6.000.000,- Kč byla převedena na dva 

termínované vklady u KB, další usnesení jsou průběžně plněna  

 

3) Projednání Závěrečného účtu obce Kruh za rok 2023 – po auditu hospodaření z Krajského úřadu 

musí zastupitelstvo do konce června schválit závěrečný účet obce buď bez výhrad nebo s výhradou. 

Pro výhrady by muselo být něco zvlášť závažného, což se u nás nestalo. Nedostatky jsou uvedeny v 

závěrečné zprávě o přezkoumání hospodaření a obec je musí odstranit, což bylo i provedeno. O 

schválení Závěrečném účtu obce Kruh za rok 2023 bez výhrad bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

4) Projednání Účetní závěrky obce Kruh za rok 2023 – vychází z předchozího bodu, tedy  

vše v pořádku. O schválení Účetní závěrky obce Kruh za rok 2023 bez výhrad bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

5) Projednání Účetní závěrky Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace za rok 2023 – kontrolu 

provádí účetní obce a ta nic nezjistila, tedy i ve školce vše v pořádku. O schválení Účetní závěrky 

Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace za rok 2023 bez výhrad bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

6) Projednání schválení převodu zisku Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok 2023 

do rezervního fondu – školka hospodařila se ziskem 25.332 90 Kč, zřizovatel (obec) tedy převede 

zisk do rezervního fondu. O převodu zisku Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok 

2023 do rezervního fondu bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

7) Informace k aktuálnímu zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem - 

10.června skončil termínovaný vklad u KB 12.000.000,- Kč na rok s úrokem 5,95 %, kterým obec 

získala hotovost 357.000,- Kč. Aktuální úrok od KB je pro termínovaný vklad této hotovosti 

(12.000.000,-) 4 % na 3 měsíce. Po dohodě s každým zastupitelem a na základě pověření starosty 

pro tyto „transakce“ z minulého zasedání obec uložila 12.000.000,- Kč na 3 měsíce a uvidíme,  

co se bude dít dál. Zisk z tohoto vkladu bude 102.000,- Kč po zdanění. V červenci nám bude končit 

další termínovaný vklad s uložením 3.000.000,- Kč a další se stejnou částkou až v říjnu. Podle 

aktuálního potřebného stavu financí na účtu obce a jejich potřeby pro probíhající investice a také  

na základě nabídky na termínovaný vklad můžeme finance dál tak ukládat. O situaci bude 

zastupitelstvo informováno a po dohodě můžeme případně peníze ukládat dál. Informace vezme 

zastupitelstvo na vědomí  

 

8) Projednání Rozpočtového opatření č. 3/2024. Na položce výdajů je nákup drobného  

a reklamního materiálu jako sešitů, reflexních pásek, propisek apod., kontejner na starý textil, závěs 

Kamiq, oprava brzd Kamiq, a rozpis výdajů na euro volby. Výdaje tedy budou 145.651,82 Kč.  

Na položce příjmů je prodej dřeva z obecních lesů a dotace na euro volby. Příjmy budou 

3.051.218,32 Kč. Financování bude - 2.905.566,50 Kč. Rozpočtové opatření č. 3/2024 tedy bude: 

Výdaje 145.651,82 Kč, Příjmy 3.051.218,32 Kč, Financování: - 2.905.566,50 Kč a bylo o něm 

hlasováno  



 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

9) Projednání výsledku výběrového řízení na zhotovitele akce „Zpracování projektové dokumentace 

DSP a DPS – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ – nabídku na zpracování projektů podal 

jenom Vodní zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695., tedy firma, 

která zpracovávala studii a projekt na dokumentaci pro územní rozhodnutí. Je to určitě dobře, že je 

tu budeme mít i nadále. Teď nám bude muset víc pomáhat Ekolservis Nová Paka pro kontrolu toho, 

co Ekomonitor bude „dávat“ do projektů. V projektu pro provedení stavby budou už materiály, 

takže teď už musíme být opatrní. Ekolservis je připraven kontrolu a případně i jiný návrh  

s projektantem řešit. Zastupitelstvo bere předloženou informaci pouze na vědomí  

 

10) Projednání schválení uchazeče na základě výběrového řízení na akci „Zpracování projektové 

dokumentace DSP a DPS – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ – Na základě hodnocení 

výběrové komise na akci „Zpracování projektové dokumentace DSP a DPS– vodovod, kanalizace  

a ČOV v obci Kruh“ bylo jednoduše, díky jediné nabídce, stanoveno pořadí: 1. Vodní zdroje 

Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695. O schválení uchazeče výběrového 

řízení na akci „Zpracování projektové dokumentace DSP a DPS– vodovod, kanalizace a ČOV  

v obci Kruh“ 1. Vodní zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695 bylo 

hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

11) Projednání schválení výběru nejvhodnější nabídky na akci „Zpracování projektové 

dokumentace – DSP a DPS vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ - V souladu s doporučením 

hodnocení komise bylo navrženo schválit jedinou nabídku na akci „Zpracování projektové 

dokumentace – DSP a DPS vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“, jako nabídku s nabídkovou 

cenou 2.254.000,- Kč bez DPH, kterou předložila firma Vodní zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 

820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695. O schválení nabídky na akci „Zpracování projektové 

dokumentace – DSP a DPS vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ s nabídkovou cenou 

2.254.000,- Kč bez DPH, kterou předložila firma Vodní zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 

53701 Chrudim, IČO: 15053695 bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

12) Projednání schválení uzavření smlouvy o dílo na akci „Zpracování projektové dokumentace 

DSP a DPS – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ s firmou Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 

53701 Chrudim, IČO: 15053695. Zastupitelstvu byl předložen návrh smlouvy o dílo na akci 

„Zpracování projektové dokumentace – vodovod, kanalizace a ČOV v obci Kruh“ s firmou Vodní 

zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695. O schválení uzavření 

smlouvy o dílo na akci „Zpracování projektové dokumentace – vodovod, kanalizace a ČOV v obci 

Kruh“ s firmou Vodní zdroje Ekomonitor s.r.o., Píšťovy 820, 53701 Chrudim, IČO: 15053695  

a pověření starosty obce jejím podpisem bylo hlasováno  

 

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

13) Projednání schválení nájemní smlouvy se státním podnikem Lesy ČR na p.p.č. 1286/7, 1286/9, 

1286/14, 1286/25 a 1286/70 potřebných pro plánovanou trasu vodovodu – v plánované trase 

vodovodu jsou pozemky Lesů ČR. Pro další aktivity na ně potřebujeme schválit nájemní smlouvu  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  



 

14) projednání schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene číslo 6DHM240 

se státním podnikem Povodí Labe pro vybudování splaškové kanalizace, vodovodu a výustního 

objektu na splaškové kanalizaci pro p.p.č. 1286/1, 1286/71, 1286/92, 1286/99, 1286/103, 1286/111, 

1286/114 a 1286/123 všechny v katastrálním území Kruh a obci Kruh. Pro stavbu vodovodu a 

kanalizace budeme potřebovat i pozemky v majetku Povodí Labe, na kterých bude pro stavbu 

uzavřeno věcné břemeno. O schválení smlouvy a zároveň o pověření starosty jejím podpisem bylo 

hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

15) projednání schválení Smlouvy o nájmu se státním podnikem Povodí Labe na p.p.č. 1286/1, 

1286/71, 1286/92, 1286/99, 1286/103, 1286/111, 1286/114 a 1286/123 v k.ú. Kruh a obci Kruh. Pro 

užívání uvedených pozemků musíme schválit nájemní smlouvu. O schválení smlouvy a pověření 

starosty jejím podpisem bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

16) Projednání schválení podání žádosti o dotaci na doplnění herních prvků na koupališti z 

programu Ministerstva zemědělství Společná zemědělská politika prostřednictvím MAS Přiďte 

pobejt Jilemnice. Na podzim bude vyhlášena zmíněná výzva a je velká šance na více než dobrou 

dotaci dosáhnout. Pro zkvalitnění prostředí na koupališti novými herními prvky může obec pomoci 

nájemci „přitáhnout“ více hostů a svůj majetek tak ještě více zhodnotit. Samozřejmě by vše 

podléhalo každoročním revizím, ať je obec chráněna. Na nové prvky můžeme požádat o dotaci 70% 

z výše uvedeného programu. O návrhu podání žádosti o dotaci bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček / proti: 0, zdržel se: 0)  

 

Diskuze: Jiří Sedláček – - obci byla asi tak po třech letech schválena Ministerstvem životního 

prostředí dotace 718.234,- Kč na akci „Třídíme odpad v obci Kruh“. Uděláme z ní přístřešky okolo 

sběrných míst u hřbitova, spodní autobusové zastávky a u obchodu (během zasedání se změnilo u 

sokolovny), koupíme nový kontejner na kovy, uděláme garážové stání pro techniku a auto, přidáme 

kontejnery na sklo a na plast ke hřbitovu a třeba i na komunální odpad, a dál podle toho, jak dají 

finance. Dotace je až 70% podle čerpaných nákladů, zbytek půjde z obecních peněz. Na akci se 

musí udělat projekt a výběrové řízení, bez toho to nepůjde - Informace k výběrovému řízení na 

fotovoltaiku na budově obecního úřadu. Výzva byla vyhlášena a osloveny byly 3 firmy. Bohužel 

„asi nějak zapomněly“ podat nabídku. Takže se výzva zrušila a už běží zase nová. Pokud bude 

všechno jak má být, tak by se mohla fotovoltaika na obecním úřadu fungovat ještě do konce 

prázdnin, nejdéle do tří měsíců, uvidíme. Jinak nám byla na akci potvrzena dotace z Ministerstva 

životního prostředí. Ještě lepší dotační podmínky pro podobné zařízení jsou připravovány pro další 

výzvu, kterou chceme využít pro instalaci fotovoltaiky na sokolovně, odkud si budeme 

„posílat“ vyrobenou elektřinu na obecní úřad pro veřejné osvětlení a do obchodu a hostince. To 

bude ale až v roce 2025. Na projektu se už ale pracuje ať nám nic neuteče - od 14. června je 

zprovozněna rubrika odběr SMS aktualit na webu obce. Bude využívána pouze mimořádně, v 

případě potřeby rychle informovat občany, jinak dobře slouží rubrika Aktuality. Rozesílání SMS 

aktualit je ovládáno z počítače starosty a zprávu dostanou pouze přihlášení uživatelé. Budu to všem 

připomínat hlášením obecního úřadu a na webu obce v aktualitách. Obec má předkoupeno větší 

množství SMS zpráv, snad ale ať to raději nepotřebujeme. A když už, tak jenom pro ty dobré a ještě 

lepší zprávy - na obec přišla nabídka na solární veřejné osvětlení od firmy Sestera, Svítidla by se 

instalovala do míst, kde není klasické veřejné osvětlení. Firma nám dala, jak tvrdí, mimořádnou 

cenu, prý slevu 33%. Nevím, že by si někdo stěžoval, že nemá světlo. Pokud k tomu někdy dojde, 

tak to budeme řešit, teď nemusíme - Informace o zprávě od EKO-KOMu o stavu vytříděných 



odpadů v obci za rok 2023 a odměně za ně do rozpočtu obce. Bylo to 155.157,- Kč. I když se v obci 

třídí čím dál více, tak jsme stále daleko pod hranicí, kterou nastavil stát. V současnosti je nastavena 

hranice tak, že by obce měly vykazovat 60 % vytříděného a 40 % komunálního odpadu. Kruh těchto 

čísel zdaleka nedosahuje, jsme tak na 30 % x 70 % - stále chodí nabídky na elektronickou úřední 

desku, cena šla o 30% dolů, myslím, že ji ale i díky možnosti přihlásit se k odběru aktualit i zpráv z 

úřední desky do e-mailů přihlášených uživatelů nepotřebujeme. Předávání informací občanům 

máme zajištěno více než dobře, tedy pokud občan sám chce a přihlásí se k jejich odběru - pracuje se 

na rekonstrukci výčepu v sokolovně, na kterou nám před měsícem schválilo zastupitelstvo 

Libereckého kraje dotaci z Programu obnovy venkova. Ladislav Pršala - bylo by vhodné 

přestěhovat kontejnery u obchodu na jiné místo, občas jsou cítit a na v létě hodně frekventovaném 

místě to není moc dobře Jiří Sedláček – můžeme upravit plochu vedle sokolovny a všechny 

kontejnery přestěhovat tam včetně kontejneru na trávu. Necháme si nacenit zaasfaltování terénu 

mezi budovou a cestou a po realizaci kontejnery na místo přestěhujeme. Nebude to hned, kontejnery 

musí být prázdné. Trochu problém bude s předěláním projektu na sběrná místa k dotaci na akci 

„Třídíme odpad v obci Kruh“, to se bude muset dořešit s projektantem, jestli to půjde. Ale ještě 

nemáme vysoutěženou zakázku, tak to půjde určitě 


